
Referat af bestyrelsesmøde den 1. dec. 2016. 

Tilstede: Johnny – Carsten – Irene – Gitte og Bente. 

 

Pkt. 1: Formanden orienterer. 

Der er blevet plantet ny hæk ved nr. 12 og 28 og 61. 

 

Pkt. 2: TV signal og bredbåndsløsning. 

På det ekstraordinære beboermøde blev det fremsendte materiale frem-

lagt og spørgsmål blev besvaret. Vi fortsætter med at modtage signal fra 

YouSee. 

 

Pkt. 3: Indkomne forslag 

Ingen forslag modtaget. 

 

Pkt. 4: Punkter til næste møde. 

Ikke noget p.t. 

 

Pkt. 5: Evt. 

Intet. 

 

Pkt. 6: Dato for næste møde. 

21. januar 2017 kl 9.00.  


